
Södermalms stadsdelsförvaltning
sociala avdelningen, 
utvecklingsenheten

Protokoll
Sida 1 (3)

2019-12-04

Södermalms stadsdelsförvaltning
sociala avdelningen, utvecklingsenheten

Medborgarplatsen 25, 8 tr
Box 4270
102 66 Stockholm
Växel 08-508 12 000
stockholm.se

Protokoll nr 11 2019.

Rådet för funktionshinderfrågor

Närvarande:
Oscar Erlandsson, Carola Gioti, Stefan Fagerström, Emilia Bergling

Frånvarande:
Pelle Westlund, Lasse Persson, Ragnar Helin, Rickard Friberg, Inger 
Widén Cederberg

Tidpunkt:
15:30-17:00

Plats:
Kolingen

Sammanträdet öppnas

Val av justerare
Oscar Erlandsson

Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

Anmälan av föregående protokoll
Justerat och klart.

Ärenden till stadsdelsnämnden den 12 december
- VP

- Fråga: Hur kommer det sig att Södermalm ibland sätter ett 
högre mål än staden?
Svar: Kan finnas olika anledningar. Till exempel så kan det 
bero på att det satta målet baseras på föregående års resultat 
eller så beror det på att det är om något som Södermalm vill 
satsa lite extra på.

- Angående indikatorn ”Andel personer med 
funktionsnedsättning som upplever att de kan påverka 
insatsens utformning”. Kan förvaltningen sätta ett högre mål 
än 82 %?

- Det framgår inte hur förskolan arbetar pedagogiskt med barn 
som har funktionsnedsättning, till exempel neuropsykiatrisk 
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funktionsnedsättning. Vore önskvärt att det finns en 
målsättning kring att kunskap om vilken pedagogik som 
forskningen rekommenderar för barn med 
funktionsnedsättning ska finnas inom verksamheten. Sociala 
avdelningen för detta önskemål vidare till 
förskoleavdelningen.

- ”De som får insatser har verktyg” – även viktigt de som inte 
får insatser. Hur ser man på det? Frågan diskuteras vidare 
vid workshop den 22 januari.

- Angående barn med låg skolnärvaro – hur ser socialtjänstens 
kompetens kring neuropsykiatriska funktionsnedsättningar 
ut? Framgår det av VP? Mål kring det? Frågan förs vidare 
till de som arbetar i projekt kring låg skolnärvaro.

Anmälan av balanslista

Program för delaktighet 
Förslag upplägg för workshop 22 januari presenteras. Beslut att 
upplägget för workshopen skickas ut till rådets medlemmar så att 
alla kan förbereda sig inför workshopen tillsammans med sina 
organisationer. På rådet den 21 januari läggs majoriteten av tiden på 
att rådet tillsammans förbereder sig inför workshopen.

Önskemål att både äldreomsorg, förskola och stadsmiljö bjuds in till 
workshopen.

Upphandlingar och verksamhetsövergångar
Information om att avtalen med Olivia Omsorg (Reimersholmes 
servicebostäder samt Tantolundens gruppbostäder) och Prima LSS 
(Södermalms grupp- och servicebostäder och Teckentullens dagliga 
verksamhet) förlängs två år.

Information om inkomna handlingar

Övriga frågor
- Emilia återkopplar från stadsövergripande möte om boendeplan 

2020
- Diskussion om tillgänglighetsinventeringen som 

sommarjobbarna gör
o Rekrytering – anpassad variant i tidigt – minst en månad 

för att sprida information
 Emilia tar reda på datum/information
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- Information om utbildning för representanter i rådet
o Finns förslag på att rådets medlemmar ska gå samma 

utbildning som nya nämndledamöter. Inget är bestämt 
ännu.

- Information om ny avdelningschef
o Maria Klemets Hellberg börjar som ny avdelningschef 

på sociala avdelningen den 8 januari 2020.

Nästa sammanträde
21 januari 2020 kl.15.30

Sammanträdet avslutas

Stefan Fagerström Oscar Erlandsson
Ordförande justerare

Bilagor
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